

HAMAD BIN JARWAN

Advocates & Legal Consultants



حمد بن جروان

للمحاماة و الإستشارات القانونية

CHAIRMAN WORD كلمة رئيس مجلس الإدارة



حمد بن جروان للمحاماة والإستشارات القانونية ، آلت على نفسها أن تكون بيتاً ومأوى لكل من ينشد حقاً ، فقد جاء في الأثر ، من خلصت نيته في الحق ولو على نفسه كفاه الله ما بينه وبين الناس.
سيجدنا عملاً للأعزاء بإذن الله أمناء على حقوقهم محلياً ودولياً ، وداعمين لمسيرتهم في قضاء حوائجهم أمام كافة الجهات العدلية وكافة أذرعها وهيئاتها ، ملتزمين ببذل أقصى الجهد بأمانة وظيفية وبضمير نزيه لا يفنيه إلا أن يرك العدالة وهي تنفذ في القضاء ، وسيجدنا عميلنا رهن إشارته بالمشورة والرأي السديد ، وسيلتنا المعرفة و العلم و سيفنا القلم و ما توفيقنا إلا بالله.

حمد سعيد جروان الشامسي
رئيس مجلس الإدارة

HAMAD BIN JARWAN for ADVOCATES and LEGAL CONSULTANTS, has committed itself to be a home and shelter for anyone who really seek a right, there is a aphorism in our culture that, who purified and exorcised his intention in the right, even on himself, the God shall prevent him from the people.

Our dear customers will find us faithful to their rights, locally and internationally, and support their march in the pursuit and strive of their needs before all judicial bodies and all its arms, committed to exert utmost efforts with a professional honesty and a fair conscience that will never be satisfied and convinced till sees the justice done before its eyes.

LET THE GOD HELP ALL OF US

Hamad Saeed Jarwan Al Shamisi
Chairman

رؤيتنا OUR VISION



العمل على تحقيق العدالة من خلال تقديم العون والنصح لموكلينا ومباشرة إجراءات التقاضي و تمثيلهم لدى الجهات العدلية بأمانة تامة وتفان في سبيل حصولهم على عدالة ناجزة يفترض ان الأصل في الإنسان البراءة كما نعمل على توكيد وتعزيز حقوق الإنسان وفق ما نص عليه في دستور دولة الإمارات العربية المتحدة والإتفاقيات والمواثيق الدولية التي صادقت عليها دولتنا الفتية و وفاءاً للأهداف السامية التي تحرص عليها دوماً قيادتنا الرشيدة.

To work towards achieving and implementing justice by aiding and advising our clients and to initiate litigation procedures and shall representing them before the judicial authorities with full honesty and dedication in order to obtain a fair justice based on the assumption that, the human being is innocent by instinct. We also affirm and promote human rights as stipulated and provided in the Constitution of the United Arab Emirates, and the international conventions ratified by our young state in accordance with the lofty goals that our rational leadership is circumspect to achieve.

رسالتنا

- تقوية و دعم إعلاء معايير مهنة المحاماة وتأكيد أخلاقياتها المهنية العالية بحسبانها أحد أذرع العدل والعمل على التعاون والتعاطي مع كافة الجهات العدلية والمؤسسات ذات الصلة في سبيل تحقيق هذا الهدف .
- العمل الدؤوب على أن يحصل موكلنا على حماية قانونية من شأنها المحافظة على كامل حقوقه وتحسينها من أي اعتداء مخالف للقانون .
- مكتبنا على أهبة الإستعداد لخدمة كل من يطلب منا يد العون والمساعدة القانونية والدفاع عنه صوتاً لحقوقه .
- إن نُشدان إقامة العدل وتحقيقه ، في إطار أن يأخذ كل ذي حق حقه ، لا يتوافر إلا مشروطاً بتأهل المحامي قانوناً وأخلاقاً ومراعاة لأخلاقيات مهنته وممثلاً لكافة القوانين المعمول بها في دولة الإمارات العربية المتحدة .
- بقدر ما نعمل على تبصير موكلينا بحقوقهم ، ونعمل على حصولهم عليها ، فإن من أوجب واجباتنا تبصيرهم بالترامات الواجبة عليهم وضرورة احترام التشريعات والقوانين المرعية والمعمول بها في دولة الإمارات العربية المتحدة والمواثيق الدولية المصدق عليها .
- مبدأ الإخلاص في مراعاة واحترام أخلاقيات مهنة المحاماة وبذل الجهد الأقصى الذي يفرضه واجب المهنة في أداء المهمة الملقاة على عاتقنا وتقديم المشورة وربط ذلك بالنظام القانوني المعمول به والذي يفرض علينا وعلى موكلينا إحترامه وعدم المساس به في ظل النظام وفي إطاره وتحت مظلة حمايته التي نحتاجها جميعاً .
- يحرص مكتبنا على الدوام على احترام علاقاته بموكليه وإحترامهم والعمل بتفانٍ في تحقيق طلباتهم بذات القدر الذي يحرص فيه على علاقته بزلاء المهنة وبكافة الجهات ذات الصلة بمهامنا القانونية سواء أكانت عدلية أم إدارية أو تنفيذية .
- من واجباتنا تجاه موكلنا ومن حقه علينا أن نهتمس في أذنه : أن المحاكم لا تقضي بأكثر أو أقل مما يُطلب منها ، فكن حريصاً على أن تعطينا ملخصاً وافياً عن مطالباتك ليتسنى لنا تحديدها من خلال الفهم العميق لوقائع الدعوى المستتقة منك ومن المستندات التي ترقدنا بها .
- المحاكم ميادين شرفٍ لنيل الحقوق لا إغتصابها ، فلا عداوة بيننا والطرف الذي نقاضيه بل بيننا إحترام توجبه القوانين وتحض عليه مكارم الأخلاق .
- نؤمن بأننا شركاء أساسيون في تحقيق ونشر العدل وتأكيد سيادة القانون وتوقير الدستور الذي تتفرع عنه القوانين التي تتعاطى معها مما يؤكد ثقتنا ومحبتنا لقيادتنا الرشيدة في سعيها الدؤوب وهمتها التي لا تمل ولا تفتّر في نشر العدل والحفاظ على كرامة الإنسان - أياً كان - وتحقيق سعادته .





OUR MISSION

- Strengthening and supporting the promotion of the standards of the profession of advocacy and affirming its high professional ethics as one of the arms of justice and work on cooperation and dealing with all legal and relevant institutions in order to achieve this goal.
- Work diligently for our client to obtain legal protection that will preserve the full rights and immune him from any assault against his rights.
- Our office is ready to serve all those who seek legal aid and assistance and ready to defend in order to safeguard its rights.
- The pursuit of justice and its realization, within the scope of in the full meaning of the ward (right), is available only on condition that the lawyer must be qualified and enjoying the ethics of the profession and complying with all laws in force in the United Arab Emirates.
- As far as we are working to enlighten our clients about their rights and doing our best to obtain them, it is our duty to make them aware of their obligations and the need to respect the legislation and laws in force in the United Arab Emirates and ratified international instruments.
- Our principle is to respect the ethics of the Advocacy profession and to exert the reasonable efforts which imposed by the duty of the profession in the performance of the task entrusted on us and provide advice and linking it to the legal system in force which obligates us and our clients to respect and not to prejudice except within the limits allowed by that system under the Umbrella of protection which we all need.
- Our office is keen to respect its relationship with its clients and shall working diligently in achieving their wishes in the same manner, with colleagues in the profession and all parties related to our legal functions, whether administrative, or executive departments.
- It is our duty, and our client right to know that: the courts do not have the right to rule more or less than what required by litigants, please be careful to give us the complete summary of your claims to ease for us to identify them through deep understanding of the facts of the case and the documents may given.
- Courts are fields of honour to obtain the rights not to be raped, there is no enmity between us and the party that we argue, but only respect, which is due to the laws We believe that we are essential partners in the realization and dissemination of justice, the affirmation of the rule of law and the respect of the Constitution from which the laws are derived. This affirms our confidence in and love for our wise leadership in its quest for justice and its unwavering aspiration to spread justice and preserve human dignity, whatever it may be exhorted by morals.
- We believe that we are primary and fundamental partners in the realization and dissemination of justice, the affirmation of the rule of law and the respect of the Constitution from which the laws are derived. This affirms our confidence and love to our wise leadership in its quest for justice and its unwavering aspiration to spread justice and preserve man dignity, whatever it may be.

OUR VALUES قيمنا

- Integrity النزاهة
- Customer Service خدمة العملاء
- Independence الاستقلال
- Teamwork العمل الجماعي
- Customer Satisfaction رضاء الموكل
- Excellence التميز



ORGANIZATION CHART الهيكل التنظيمي





خدماتنا OUR SERVICES

- Legal advice and contract drafting
 - Civil suits
 - Commercial cases
 - Criminal and Misdemeanors cases
 - Labor cases.
 - Administrative cases
 - Commercial agencies
 - Intellectual property, Patent and Commercial marks
 - Personal Status cases
 - Arbitration, Reconciliation and Dispute settlement
 - Execution of judgments, bookings and collection of debts
 - Sports law
 - Company law
 - Banks, Islamic banks, Finance and Investment.
 - Real estate ownership
- الاستشارات القانونية و صياغة العقود
 - القضايا المدنية
 - القضايا التجارية
 - القضايا الجنائية و الجنح
 - القضايا العمالية
 - القضايا الادارية
 - الوكالات التجارية
 - الملكية الفكرية و براءة الاختراع و العلامة التجارية
 - قضايا الأحوال الشخصية
 - التحكيم و الصلح وتسوية النزاعات
 - تنفيذ الأحكام و عمل الحجوزات و تحصيل الديون
 - القانون الرياضي
 - قانون الشركات
 - البنوك و المصارف الاسلامية و التمويل و الاستثمار
 - الملكية العقارية

بيئة عمل احترافية Professional Work Environment



Tel.: +971 2 444 4261

Fax: +971 2 444 5061

P.O.Box: 112195, Abu Dhabi, UAE

URL : www.HBJadvocates.com

Email : info@HBJadvocates.com

أبوظبي-شارع راشد بن سعيد-الروضة-بناية C40 (معرض الاودي)-ط-5مكتب 502